
entrevista 
vuU és la presència de mecenes, 
gent que aporta diners a canvi de 
res i que a la llarga t'acaben 
demanant el favor. Ningú de la 
junta directiva posarà un euro 
de la seva butxaca i el que cal 
ara és quadrar pressupostos. 

Sí es confirma l'ascens, 
augmentarà la despesa? 
Serà major cpjant a 
desplaçaments, però quant a 
despesa dels jugadors 
procurarem que sigui semblant a 
l'actual. Volem mantenir el 
pressupost del primer equip i 
intentarem que no creixi respec-
te el d'aquest any. 

En què consisteix l'acord 
signat amb Miapuesta.com? 
Vam arribar a un acord en què 
dels beneficis que obtingui la 
marca de la gent que entri a la 
pàgina web 
www.molletaposta.com, el 10% 
revertiran al CF Mollet. No 
tothom ho coneix i aquest estiu 
farem una campanya per fer-ho 
saber. 

Quins altres objectius es 
proposa en el seu mandat? 
Deixar el primer equip el més 
amunt possible, i que el futbol 
base del CF Mollet sigui una 
referència comarcal. Fins ara ho 
han estat els equips del 
Granollers i molts nens hi han 
marxat, i m'agradaria assolir un 
futbol base de qualitat perquè els 
nens de Mollet estiguin orgullo-
sos de jugar a l'equip de la seva 
ciutat. Això només es pot 
aconseguir si dones una 
formació de qualitat i cal tenir 
coordinadors i entrenadors de 
cert nivell. Aquesta temporada 
n'hem canviat alguns i espero 
assolir millors resultats, tot i 
que he de dir que aquesta tempo-
rada no ha anat malament: 
quatre equips han quedat 
campions i hi ha hagut quatre 

ascensos. 

La cantera del CF Mollet 
promet? 
Sí i molt. De Mollet surten bons 
jugadors, i una mostra és que 
quasi la meitat de la plantilla del 
primer equip és gent que ha 
sortit de les categories inferiors 
del Mollet. La intenció és que els 
nens dels equips de la base 
tinguin com a pretensió arribar 
al primer equip. 

Una ciutat com Mollet 
necessita un equip a una 
categoria més alta que 
Primera Territorial o 
Preferent? 
Una ciutat com Mollet s'hauria 
de moure a Primera Catalana, 
seria l'opció més realista, hi 
podríem estar perfectament. 
M'agradaria arribar-hi. El fet 
que hi hagi dos equips més a la 
ciutat no ens afecta. Sóc 
partidari que a Mollet només hi 
hagi un club de futbol, però veig 
que tothom mira els seus 
interessos i mentre la MoUetense 
i la UE Lourdes vulguin seguir 
independents, ho trobo legítim. 
A la llarga m'agradaria un sol 
equip de futbol i que els colors 
fossin els de tots i cpie estigués el 
més amunt possible. 

N'ha parlat amb els altres 
clubs? 
Hem parlat amb la MoUetense, 
però no tenen massa interès. 
Han fet una excel·lent tempora-
da a Primera Territorial, al 
mateix grup que nosaltres. Ara 
el CF Mollet necessita 
instal·lacions, perquè el camp 
Germans Gonzalvo se'ns queda 
petit, i tindrem accés al camp de 
la zona sud per poder-hi entre-
nar com a camp municipal que 
és. 

S'han de fer canvis al primer 
equip de cara a la nova 

"Vul que 
el futbol base 
de Mollet 
sigui un 
referent 
comarca // 

temporada? 
Ho dirà l'entrenador. Els 
directius estem per gestionar el 
club i els entrenadors hi són per 
prendre les decisions esportives. 
Continuarà bona part del bloc de 
l'actual equip que ha donat un 
excel·lent rendiment. Potser ens 
falta \ma mica de veterania, 
tenim un equip molt jove, i algú 
a davant que defineixi millor. 
Ens falta gol. • 
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